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Referat fra bestyrelsesmøde d. 30.01.17 kl. 19.30 Hos Michael Garhn

1. Punkt; Siden sidst - Formanden redegjorde for hvad der var af nyheder og
efterlyst den aftalte handling på den manglende Hjemmeside hos
Antenneforeningen, han indstillede til at straks skete en handling. Det blev
aftalt at Henrik Nordtorp og Michael Hasløv fik sat gang i tingene inden
udgangen af uge 5

2. Budget for 2017 & 2018 - Kassereren redegjorde for hvorfor at der sat 2 år
på budgetforslaget. Mht. gartner var der kommet en varslet prisstigning fra
den tidligere gartner på 27 % derfor havde forman den indhentet et
alternativt forslag og det blev vedtaget at det blev NSJ gartner firmaet som
forestår græsslåning og vedligehold af forenings grønne områder. Vi
vedtog, at da det er meget nødvendigt af fagudsagn, at vi vil få asfalteret P
plads i 400 rækken i indeværende år og i 2018 så bliver det P plads i 200
rækken. Det fremgår af budgettet for de næste 2 år

3. Vedtægtsændringer – Formanden efterlyste respons på de udsendte
vedtægtsændringer, men det kunne konstateres, at det ikke var alle i
bestyrelse, som havde modtaget dem. Det blev vedtaget at formanden
udsender dem igen snarest.

4. Generalfor samling – vi vedtog at det blev sidst i marts.

5. Kurt Blasen – vi gennemgik endnu en gang sagen om de manglende svar
og det blev vedtaget, at det kunne evt. komme op generalforsamlingen.

6. Næste møde – det blev aftalt at det bliver d. 28.02.17 samme tid og sted


